
 
Onderwerp: Inspraak reclamebelasting 

 
Geachte dames en heren, 

 
Bij deze laat ik u weten dat ik tegen de reclamebelasting. Dit vanwege het doel: een rustiger 
straatbeeld. 

 
De binnenstad ondergaat al zo'n enorme kaalslag met de nieuwe inrichting. Die ik ook diep triest 
vind. 

Beleidmakers snappen niet dat men juist naar het centrum gaat voor de levendigheid, de prikkels, de 
gezellige drukte.  

Ik wil geen rust en ruimte, daarvoor zoek ik de natuur wel op.  
Zonder wegprofiel, fietsen en fietsers en nu ook zonder reclame wordt het een saaie saaie boel.  
Bovendien, de middenstand heeft het al zwaar met al die online concurrentie en dan ook nog dit.  

 
Meer rust....in de binnenstad??? 

Hoe bedenk je het. 
 
 

 


